
PROTOKÓŁ  Nr 13/2025
        
                      z posiedzenia  Komisji Edukacji, Zdrowia i Polityki  Społecznej
                   Rady Miasta Płocka, które  odbyło  się  w  dniu 15 maja 2025 roku

 Posiedzenie  rozpoczęło  się  o  godz.15.30

 Posiedzenie  zakończyło się  o  godz. 15.50

Stan członków Komisji – 9

Obecnych – 8

Lista obecności radnych Rady Miasta  stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu. 
Lista obecności osób zaproszonych stanowi załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu.

Porządek posiedzenia:
1. Przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji Edukacji, Zdrowia i Polityki Społecznej Rady Miasta
    Płocka z 17 kwietnia 2025 roku.
3.  Informacja nt. rozstrzygniętych na 2025 konkursów ofert dla organizacji  pozarządowych 
(które organizacje i na jakie projekty otrzymały dofinansowanie, kwoty dofinansowania, które 
organizacje i dlaczego nie otrzymały).
4. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy-Miasto Płock z organizacjami
    pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 
    publicznego i o wolontariacie działającymi na terenie Miasta Płocka za 2024 rok.
5. Ocena aktualności i stopnia realizacji gminnego programu rewitalizacji pn. Płocki Program
    Rewitalizacji.
6. Opiniowanie projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Miasta Płocka w następujących
      sprawach:
1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata 2025 -2051,
2) zmieniającą Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na 2025 rok,
3) przeprowadzenia konsultacji społecznych z mieszkańcami Płocka dotyczących lokalizacji 

Centrum Integracji Cudzoziemców (druk nr 256),
4) WRZUTKA:  w  sprawie  podniesienia  wysokości  świadczeń  przysługujących  rodzinie 

zastępczej i prowadzącemu rodzinny dom dziecka, wysokości pomocy na kontynuowanie 
nauki  oraz  ustalenia  kwot  dofinansowania,  świadczeń  oraz  środków  finansowych 
przyznawanych w oparciu o art. 83 ustawy z dnia 9 czerwca 2011 roku o wspieraniu 
rodziny i systemie pieczy zastępczej (druk nr 268).

7. Sprawy różne.
8. Zakończenie posiedzenia.

Ad. pkt 1

Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Pani  radna  Daria  Domosławska,  Przewodnicząca  Komisji  Edukacji,  Zdrowia  i  Polityki 
Społecznej powiedziała: „Dzień dobry rozpoczynamy posiedzenie komisji Edukacji, Zdrowia i 
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Polityki Społecznej Rady Miasta Płocka. Witam bardzo serdecznie Pana prezydenta Andrzeja 
Nowakowskiego,  Panów  wiceprezydentów,  Pana  sekretarza,  skarbnika.  Przedstawicieli  i 
dyrektorów  poszczególnych  wydziałów  merytorycznych  urzędu  miasta  Płocka.  Szczególnie 
witam Państwa radnych członków tejże komisji i oczywiście mieszkańców, którzy tradycyjnie za 
pośrednictwem łącza on-line są z nami. Za chwilę poproszę Państwa radnych o potwierdzenie 
swojej  obecności,  abyśmy mogli  stwierdzić,  czy mamy kworum. Niestety mamy problem z 
systemem będziemy  musieli  głosować  ręcznie,  kto  ma  tablet  to  może  głosować,  kto  nie 
będziemy  głosować  ręcznie.  Trzy  osoby  będą  głosowały  ręcznie  mamy osiem osób  mamy 
kworum rozpoczynamy dzisiejsze posiedzenie.  Przechodzimy do wprowadzenia do porządku 
obrad druku nr 268 jest to Wrzutka proszę o oddanie głosu.”

W  wyniku  głosowania  Komisja  zaopiniowała  pozytywnie  wprowadzenie  do  porządku  obrad 
druku nr 268 .   
Wynik głosowania członków Komisji: 
8- głosów  za,
0- głosów przeciw,
0- głosów wstrzymujących się, 
1- brak głosu.

W wyniku głosowania Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony porządek posiedzenia. 
Wynik głosowania członków Komisji: 
8- głosów  za,
0- głosów przeciw,
0- głosów wstrzymujących się, 
1- brak głosu.

Ad. pkt 2

Przyjęcie  protokołu  z  posiedzenia  Komisji  Edukacji,  Zdrowia  i  Polityki  Społecznej 
Rady Miasta  Płocka z 17 kwietnia 2025 roku.

Pani  radna Daria  Domosławska,  Przewodnicząca  Komisji  Edukacji,  Zdrowia  i  Polityki 
Społecznej przedstawiła protokół z  posiedzenia  Komisji Edukacji, Zdrowia i Polityki Społecznej 
Rady Miasta Płocka zamieszczony wcześniej w programie Esesja.  Następnie, z powodu braku 
uwag ze strony członków Komisji do przedmiotowego  protokołu, poddała  go pod  głosowanie.
W wyniku głosowania Komisja  zaopiniowała pozytywnie ww. protokół.
Wynik głosowania członków Komisji: 
 8 -głosów  za,
 0- głosów przeciw,
 0- głos  wstrzymujący się,
 1- brak głosu.

Ad. pkt 3

Informacja  nt.  rozstrzygniętych  na  2025  konkursów  ofert  dla  organizacji 
pozarządowych  (które organizacje i  na jakie projekty otrzymały dofinansowanie, 
kwoty dofinansowania, które organizacje i dlaczego nie otrzymały).

Pani  radna  Daria  Domosławska,  Przewodnicząca  Komisji  Edukacji,  Zdrowia  i  Polityki 
Społecznej  powiedziała:  „Otrzymaliśmy obszerny  materiał  wyczerpujący,  czy  Państwo radni 
chcieliby zabrać głos w dyskusji, czy są jakieś pytania? Nie widzę zgłoszeń w imieniu swoim i 
całej komisji dziękuję za opracowanie materiału. Wszystkim organizacjom życzę aby udało się 
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zrealizować projekty, aby ten zapał i pasja wolontariuszy, pracowników i wszystkich osób, które 
są na co dzień z tymi organizacjami aby zaowocowały dobrymi projektami, aby udało się te 
środki w 100% wykorzystać. Tego materiału nie głosujemy jest to materiał informacyjny.

Ad. pkt 4

Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy-Miasto Płock z organizacjami
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust. 3 ustawy o działalności 
pożytku publicznego i o wolontariacie działającymi na terenie Miasta Płocka za 2024 
rok.

Pani  radna  Daria  Domosławska,  Przewodnicząca  Komisji  Edukacji,  Zdrowia  i  Polityki 
Społecznej  powiedziała:  „Czy  w  tym  punkcie  chcecie  Państwo  zabrać  głos,  czy  są  jakieś 
pytania? Nie widzę zgłoszeń zatem poddaje pod głosowanie. Pan Leszek Brzeski i Pani Teresa 
Kijek „za”. Dziękuje bardzo.”

W wyniku głosowania Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony materiał.   
Wynik głosowania członków Komisji: 
8- głosów  za,
0- głosów przeciw,
0- głosów wstrzymujących się, 
1- brak głosu.

Ad. pkt 5

Ocena aktualności  i  stopnia realizacji  gminnego programu rewitalizacji  pn.  Płocki 
Program Rewitalizacji.

Pani radna Małgorzata Struzik powiedziała: „Pani przewodnicząca, Szanowni Państwo ja mam 
pytanie jeśli  chodzi o zadania „b” a chodzi mi dokładnie o zadanie b16 Stary Rynek nowa 
odsłona realizowany przez ARS co oznacza to pojęcie, bo reszta materiału była zrozumiała 
natomiast nie rozumiem na czym polegała realizacja tego zadania?”

Pan  Michał  Balski Dyrektor  Wydziału  Strategii,  Architektury  i  Urbanistyki  powiedział: 
„Szanowni Państwo generalnie te przedsięwzięcie związane jest z takim może nie do końca 
utrzymaniem tego Starego Rynku tylko powiedzmy takim liftingiem. W tym przypadku ARS w 
imieniu  gminy  jest  administratorem  tego  terenu  i  w  ramach  tego  przedsięwzięcia  dba  o 
estetykę  tego  miejsca  o  zagospodarowanie.  Pilnuje,  żeby  Ci  przedsiębiorcy,  którzy  chcą 
prowadzić  działalność w jakiś  sposób uporządkowany zorganizowany działali,  żeby nie było 
konfliktów. To trochę miękkie to przedsięwzięcie związane z bieżącym funkcjonowaniem rynku, 
pilnowaniem  kalendarza,  żeby  imprezy  się  tam  nie  pokrywały  i  z  takimi  pracami 
utrzymaniowymi.”

Pani  radna  Daria  Domosławska,  Przewodnicząca  Komisji  Edukacji,  Zdrowia  i  Polityki 
Społecznej powiedziała: „Widzę, że Pan Leszek Brzeski może już głosować.”

W wyniku głosowania Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony materiał.   
Wynik głosowania członków Komisji: 
6- głosów  za,
0- głosów przeciw,
1- głosów wstrzymujących się, 
2- brak głosu.
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Ad. pkt 6

Opiniowanie  projektów  uchwał  na  najbliższą  sesję  Rady  Miasta  Płocka  w 
następujących  sprawach:
1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata 2025 -2051.
2)  zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na 2025 rok,

Pani  radna  Daria  Domosławska,  Przewodnicząca  Komisji  Edukacji,  Zdrowia  i  Polityki 
Społecznej  powiedziała:  „Czy  Państwo  radni  potrzebują  wprowadzenia  jest  Pan  skarbnik. 
Dokument jest bardzo czytelny jak zawsze pokazuje nam zmiany, które są dokonywane zatem 
przechodzimy do głosowania.”

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata 2025 -2051,
W wyniku głosowania Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 
Wynik głosowania członków Komisji: 
 5 -głosów  za,
 0- głosów  przeciw,
 3- głosy wstrzymujące  się,
 1- brak głosu.

Pani  radna  Daria  Domosławska,  Przewodnicząca  Komisji  Edukacji,  Zdrowia  i  Polityki 
Społecznej powiedziała: „Ja oczywiście bardzo serdecznie dziękuję Panom informatykom, bo to 
się tak nie zadziało po pstryknięciu była interwencja także niezawodni Panowie dziękujemy i 
cieszymy się, że jesteście z nami w takich krytycznych momentach.”

2)  zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na 2025 rok.
W wyniku głosowania Komisja  zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  
Wynik głosowania członków Komisji: 
 5 -głosów  za,
 0- głosów  przeciw,
 3- głosy wstrzymujące  się,
 1- brak głosu.

3)  przeprowadzenia  konsultacji  społecznych  z  mieszkańcami  Płocka  dotyczących  lokalizacji 
Centrum Integracji Cudzoziemców (druk nr 256),
W wyniku głosowania Komisja  zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  
Wynik głosowania członków Komisji: 
 8 -głosów  za,
 0- głosów  przeciw,
 0- głosy wstrzymujące  się,
 1- brak głosu.

4) WRZUTKA: w sprawie podniesienia wysokości świadczeń przysługujących rodzinie zastępczej i 
prowadzącemu rodzinny dom dziecka, wysokości pomocy na kontynuowanie nauki oraz ustalenia 
kwot dofinansowania, świadczeń oraz środków finansowych przyznawanych w oparciu o art. 83 
ustawy z dnia 9 czerwca 2011 roku o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej (druk nr 
268).
W wyniku głosowania Komisja  zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  
Wynik głosowania członków Komisji: 
 8 -głosów  za,
 0- głosów  przeciw,
 0- głosy wstrzymujące  się,
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 1- brak głosu.

Ad. pkt 7

Sprawy różne.

Pani  radna  Daria  Domosławska,  Przewodnicząca  Komisji  Edukacji,  Zdrowia  i  Polityki 
Społecznej  powiedziała:  „Mamy tutaj  do  poruszenie  dwie  sprawy  o  których  ja  chciałabym 
wspomnieć.  Na Państwa skrzynki  wpłynęło  pismo od Pana doktora  Sobańskiego myślę,  że 
Państwo radni zapoznali się. Pan doktor chciałby zabrać głos podczas sesji rady miasta, czy 
Państwo radni chcieliby zabrać głos w tym punkcie? Otrzymaliśmy taką korespondencję ja tylko 
przypomniałam czego ona dotyczyła.  Nie widzę zgłoszeń i  chęci  zabrania głosu w dyskusji 
oczywiście na sesji mile widziani są mieszkańcy myślę, że zgodnie z prośbą Pana doktora jest 
to możliwe. Bardzo ważna informacja proszę o czujność dotyczy ona terminu kolejnej komisji. 
Komisja w miesiącu czerwcu z  powodu terminu przypadającego Bożego Ciała  odbędzie  się 
wyjątkowo 18 czerwca jest to środa o godzinie 16.30 po komisji Kultury, Sportu i Turystyki 
także proponuje wpisać sobie w kalendarze, bo będzie to wyjątek a już jesteśmy w rytmie 
czwartkowym, więc żeby mam nie umknęło.” 

Ad. pkt 8

Zamknięcie posiedzenia. 
  
Wobec wyczerpania porządku obrad, Pani radna Daria Domosławska, Przewodnicząca Komisji 
Edukacji,  Zdrowia i  Polityki  Społecznej zamknęła posiedzenie Komisji,  dziękując wszystkim za 
przybycie i udział  w  posiedzeniu.  
Na  tym  protokół  zakończono i podpisano. 

 Przewodnicząca Komisji Edukacji, Zdrowia 
i Polityki Społecznej

    Daria Domosławska

        
Protokołowała:

Elżbieta Rzepecka
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